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Proponowany porządek obrad przesłany radnym XX sesji Rady Miasta  w dn. 28 stycznia 2016 r. 

przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zapoznanie z porządkiem sesji. 

4. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

5. Przyjęcie protokołu XIX sesji Rady Miasta. 

6. Informacja burmistrza z prac między sesjami Rady Miasta  Brzeziny. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje. 

9.   Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta , prezesów spółek  

      miejskich i spółdzielni socjalnej. 

10. Sprawozdanie  Rady Miasta  i komisji z pracy za II półrocze 2015 r. oraz z dyżurów   

      Radnych.  

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

            11.1  uchwalenia budżetu Miasta Brzeziny na 2016 r., 

            11.2  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2016-  

            2020, 

            11.3  przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

            Alkoholowych na 2016 r., 

            11.4  przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok. 

            11.5 ustalenia kryteriów i ich wartości punktowej w postępowaniu  rekrutacyjnym do   

            publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach  podstawowych   

            prowadzonych przez Miasto Brzeziny oraz określenia dokumentów niezbędnych do  

            potwierdzenia tych kryteriów, 

            11.6 ustalenia kryteriów i ich wartości punktowej w postępowaniu rekrutacyjnym do  

            szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny dla  

            kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły podstawowej oraz określenia  

           dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 

           11.7 ustalenia kryteriów i ich wartości punktowej w postępowaniu rekrutacyjnym do  

           gimnazjum dla którego organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny dla kandydatów  

           zamieszkałych poza obwodem gimnazjum oraz określenia dokumentów niezbędnych       

           do potwierdzenia tych kryteriów, 

    12.  Wolne wnioski i sprawy różne. 

    13.  Zakończenie obrad.   
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1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Kędzia otwierając obrady XX sesji Rady Miasta Brzeziny  

28 stycznia 2016 r. o godz. 9.00 w sali konferencyjnej Miasta Brzeziny przywitał zebranych 

radnych, burmistrza Miasta Brzeziny Marcina Plutę wraz z kierownictwem Urzędu Miasta, 

kierownikami jednostek organizacyjnych i prezesami spółek oraz przybyłych mieszkańców. 

Poinformował, że obrady są transmitowane na bieżąco przez Internet. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady stwierdził na podstawie podpisanej listy oraz wg. stanu rzeczywistego 

obecność 12 radnych. Na sesję nie przybyli radni Daniel Szymczak i Jakub Piątkowski (który 

anonsował niewielkie spóźnienie). Na sali obrad był obecny nowo wybrany radny Dariusz Guzek, 

który podpisał listę obecności dopiero po złożeniu ślubowania. 

 

3. Zapoznanie z porządkiem sesji 

 

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad a następnie zapytał czy są do niego 

uwagi i propozycje. 

 

Burmistrz Marcin Pluta zaproponował włączenie do porządku sesji dwa projekty uchwał o 

uzupełnienie składów Komisji Edukacji, Kultury i Sportu oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego. 

. 

Przewodniczący Rady powiedział, że porządek obrad zostanie uzupełniony po złożeniu ślubowania  

przez p. Dariusza Guzka i złożeniu deklaracji o przystąpieniu do wybranych przez niego komisji. 

 

Radny Grzegorz Maślanko zgłosił uwagę, że  treść projektów proponowanych przez burmistrza 

uchwał nie jest znana radnym i on  chciałby je poznać. 

 

Burmistrz powiedział, że projekty uchwał są przygotowane i gdy zajdzie potrzeba zostaną 

przekazane radnym. 

 

Radny Zbigniew Bączyński powiedział, że to nie burmistrz rozstrzyga o kształcie uchwały, tylko 

Rada i udział burmistrza w tej sprawie jest minimalny. 

 

Radna Grażyna Pietrasik przypomniała, że na poprzedniej sesji akces do Komisji Rozwoju 

Gospodarczego złożyła radna Ilona Skipor i jej zdaniem należałoby rozpatrzyć najpierw projekt 

uchwały o uzupełnieniu składu Komisji Rozwoju Gospodarczego. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radna Ilona Skipor podtrzymuje chęć pracy w Komisji Rozwoju i 

po otrzymaniu twierdzącej odpowiedzi, uznał, że jest to wniosek formalny i poddał  pod głosowanie 

wniosek o rozszerzenie porządku obrad o p. 11.8 

 

Wynik głosowania jest następujący: 

Głosowało „za” 9 radnych, „przeciw” - 0, wstrzymało się – 1 . 

 

Radny Zbigniew Bączyński zapytał, czy głosy są  właściwie policzone? 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że dwoje radnych nie wzięło udziału w głosowaniu. Następnie 

poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 
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Wynik  głosowania był następujący: 

Głosowało 12 radnych, wszyscy jednogłośnie „za”. 

 

               

4. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w wyniku wyborów uzupełniających do Rady Miasta 

Brzeziny w okręgu wyborczym Nr 4 mandat radnego wyborcy powierzyli p. Dariuszowi Guzkowi z 

Komitetu Wyborczego Wyborców pn. „Dobra zmiana”. Poprosił zastępcę przewodniczącego 

Miejskiej Komisji Wyborczej p. Marcina Lobę o wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego 

Miasta Brzeziny. 

 

Wiceprzewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej wręczył zaświadczenie o wyborze p. Dariuszowi 

Guzkowi. 

 

Przewodniczący Rady poprosił p. Dariusza Guzka o złożenie ślubowania radnego,  zaś wszystkich 

obecnych o powstanie. Po odczytaniu roty ślubowania zakończonej słowami „tak mi dopomóż Bóg” , 

burmistrz Marcin Pluta wręczeniem kwiatów a  radni  i obecni goście oklaskami  pogratulowali p. 

Dariuszowi Guzkowi wejścia w skład Rady Miasta Brzeziny.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o zdeklarowanie się radnego Dariusza Guzka do jakich komisji Rady 

Miasta zgłasza chęć członkostwa. Radny wybrał uczestnictwo w pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Komisji Edukacji , Kultury i Sportu.   

 

W związku z powyższym przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

punktu w sprawie uzupełnienia składu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 

 

W głosowaniu nad tym wnioskiem osiągnięto wynik: 

Głosy „za” 12, głosy „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 1. 

 

Zmieniony porządek obrad przedstawia się jak niżej: 

 

1.  Otwarcie sesji. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.  Zapoznanie z porządkiem sesji. 

4.  Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

5.  Przyjęcie protokołu XIX sesji Rady Miasta. 

6.  Informacja burmistrza z prac między sesjami Rady Miasta  Brzeziny. 

7.  Interpelacje i zapytania radnych. 

      8.  Odpowiedzi na interpelacje. 

9.  Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta , prezesów spółek  

      miejskich i spółdzielni socjalnej. 

10. Sprawozdanie  Rady Miasta  i komisji z pracy za II półrocze 2015 r. oraz z dyżurów   

      Radnych.  

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

            11.1  uchwalenia budżetu Miasta Brzeziny na 2016 r., 

            11.2  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2016-  

            2020, 

            11.3  przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

            Alkoholowych na 2016 r., 
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            11.4  przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok. 

            11.5 ustalenia kryteriów i ich wartości punktowej w postępowaniu  rekrutacyjnym do   

            publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach  podstawowych   

            prowadzonych przez Miasto Brzeziny oraz określenia dokumentów niezbędnych do  

            potwierdzenia tych kryteriów, 

            11.6 ustalenia kryteriów i ich wartości punktowej w postępowaniu rekrutacyjnym do  

            szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny dla  

            kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły podstawowej oraz określenia  

           dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 

           11.7 ustalenia kryteriów i ich wartości punktowej w postępowaniu rekrutacyjnym do  

           gimnazjum dla którego organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny dla kandydatów  

           zamieszkałych poza obwodem gimnazjum oraz określenia dokumentów niezbędnych       

           do potwierdzenia tych kryteriów, 

           11.8 uzupełnienia składu Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta  Brzeziny, 

           11.9 uzupełnienia składu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta (punkt   

           dodany) 

    12.  Wolne wnioski i sprawy różne. 

    13.  Zakończenie obrad.   

 

5. Przyjęcie protokołu XIX sesji Rady Miasta  Brzeziny 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół poprzedniej sesji został sporządzony, 

uzupełniony o poprawki zgłoszone przez radnych, zatwierdzony i  przekazany do publikacji na 

stronie BIP Miasta  Brzeziny. Czy w związku z tym są jeszcze jakieś uwagi do tego protokołu? 

 

Uwag nie zgłoszono i w głosowaniu protokół XIX sesji został przyjęty 10. głosami „za” przy 3 

głosach „wstrzymujących się”. 

 

 

6.  Informacja burmistrza z prac między sesjami Rady Miasta Brzeziny 

 

- 22 grudnia odbyło się spotkanie opłatkowe w którym uczestniczyli radni, prezesi spółek, 

kierownicy miejskich placówek i pracownicy Urzędu, 

- 28 grudnia rozpoczęła się działalność Dziennego Domu Pobytu dla Osób Starszych w 

Brzezinach Senior-WIGOR (w budynku przy ul. Sportowej). Z oferty Dziennego Domu będzie 

mogło skorzystać 15 osób nieaktywnych zawodowo w wieku 60+, które są mieszkańcami Miasta 

Brzeziny. Instytucja przy ul. Sportowej 1 w Brzezinach została utworzona w ramach realizacji 

Programu Wieloletniego „Senior-WIGOR” na lata 2015-2020. Po adaptacji pomieszczeń, których 

koszt wyniósł ok. 150 tys. zł przyjęto pierwszych beneficjentów, 

- 29 grudnia z-ca burmistrza uczestniczyła w odbiorze technicznym remontu dachu przy ul. Św. 

Anny 1, na który została przekazana dotacja z budżetu miasta, 

- 31 grudnia z-ca burmistrza z wiceprzewodniczącym Rady Miasta i mieszkańcami miasta 

przywitali rok 2016 na Placu Jana Pawła II, 

- 5 stycznia odbyło się posiedzenie komisji mieszkaniowej, na którym rozpatrywano wnioski o 

przydział mieszkań w nowo wybudowanym budynku mieszkalnym wielopokoleniowym przy ul. 

Św. Anny 35a, 
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- 5 stycznia po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym na „Dożywotnie zapewnienie 
opieki w schronisku dla bezdomnych zwierząt, zwierzętom odławianym na bieżąco z terenu 
miasta Brzeziny” wybrałem Wykonawcę - Fundację MEDOR Przyjaciele Bezdomnych Zwierząt 
ul. Urocza 9, 95-100 Zgierz. W toku przetargu została złożona  1 oferta. 

- 12 stycznia z-ca burmistrza brała udział w obradach Komisji ds. Bezpieczeństwa i Porządku w 

Powiecie Brzezińskim, 

- 13 stycznia z-ca burmistrza uczestniczyła w spotkaniu informacyjnym w Zarządzie Dróg i 

Transportu w Łodzi dot. linii autobusowych Nr 53 i 90. Ustalono m.in. o uruchomieniu 

dodatkowego kursu do Brzezin o godz. 15.46  na skutek dużych napełnieni linii Nr 53 kursu o 

godz. 15.22. Podjęto również decyzję o likwidacji niektórych  kursów linii 90 w sobotę i niedzielę 

a w zamian zostaną uruchomione dodatkowe kursy w dni robocze, 

- 13 stycznia z-ca burmistrza spotkała się z właścicielem firmy GLOBALeko w sprawie realizacji 

umowy na odbiór odpadów komunalnych z terenu miasta Brzeziny, 

- 14 stycznia wraz z z-cą burmistrza spotkałem się z przedstawicielami Intermarsche w sprawie 

parkingu, 

- 15 stycznia odbyło się spotkanie robocze zespołu , który  przygotowuje dokumenty do projektów 

zakwalifikowanych do dofinansowania w ramach ZIT, 

- 15 stycznia  na sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Brzezinach przeprowadzono przesłuchanie 

72 zespołów i solistów w ramach III regionalnego konkursu kolęd. Eliminacje były podzielone na 

3 grupy wiekowe i dodatkowy podział na solistów i zespoły. W składzie jury oprócz 

przewodniczącego Dariusza Stachury, znanego tenora oraz Honorowego Obywatela Miasta 

Brzezin, znaleźli się: z-ca burmistrza Justyna Nowak, Marta Malesa ze Starostwa Powiatowego w 

Brzezinach i Justyna Terka z Państwowej Szkoły Muzycznej I stopnia w Brzezinach. W niedzielę 

17 stycznia po mszy św. w kościele parafialnym pw. Podwyższenia św. Krzyża w Brzezinach był 

koncert finałowy i wręczono nagrody.  Jednym z patronów konkursu był Burmistrz Miasta 

Brzeziny, 

- 18 stycznia w 71. rocznicę wyzwolenia Brzezin spod okupacji niemieckiej przedstawiciele władz 

miasta i Komendy Powiatowej Policji w Brzezinach złożyli kwiaty i zapalili znicze pod 

pomnikiem Bohaterów Walk 1939-45 na placu Jana Pawła II, a chwilę później na grobach 

poległych żołnierzy na brzezińskim cmentarzu, 

- 18 stycznia z-ca burmistrza spotkała się z posłem na Sejm RP Agnieszką Hanajczyk i 

burmistrzem Aleksandrowa Łódzkiego Jackiem Lipińskim w sprawie opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami, 

- 22 stycznia z-ca burmistrza uczestniczyła w spotkaniu zespołu koordynującego prace nad 

projektem „Zintegrowany Produkt Turystyczny – Dolina rzeki Bzury” zorganizowanego przez 

Cezarego Dzierżka w siedzibie WFOŚiGW w Łodzi, 

- 22 stycznia uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Związku Miast Polskich w Piasecznie. 

Przedmiotem obrad były sprawy bieżące i projekty zmian ustaw, 
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- 26 stycznia odbyło się posiedzenie komisji mieszkaniowej, na którym rozpatrywano wnioski o 

przydział mieszkań w nowo wybudowanym budynku mieszkalnym wielopokoleniowym przy ul. 

Św. Anny 35a, 

 

- 27 stycznia spotkałem się z przedstawicielami stowarzyszenia kupców brzezińskich w sprawie 

zagospodarowania przestrzeni rynku między ul. Modrzewskiego a ul. Lasockich i części ul. 

Mickiewicza. 

Dyskusja   

Radny Jakub Piątkowski nawiązując do informacji z 18 stycznia zapytał, czy inne samorządy, 

które są chętne do współpracy w zakresie opieki nad zwierzętami będą partycypować w nakładach 

nad budową schroniska w Brzezinach. Poprosił też o wyjaśnienie jak nowe zasady 

gospodarowania odpadami komunalnymi wpłyną na ponoszone przez miasto koszty. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że samorządy miałyby określić model funkcjonowania gospodarki odpadami 

w partnerstwie z Krajową Izbą Gospodarczą, która wspierałaby je finansowo środkami pomocy 

rządowej w zależności od wybranego jednego z trzech modeli finansowania. Prezes Spółdzielni 

Socjalnej dopowiedział , że  mogą być cztery warianty w zależności od kondycji finansowej 

samorządu. 

 

Do dyskusji nad funkcjonowaniem gospodarki odpadami włączył się radny Tadeusz Barucki, 

którego zdaniem największe koszty będziemy ponosić przy rekultywacji wysypiska. Radny pytał, 

jak długo jeszcze wytrzyma obecne składowisko. Przy okazji zabranego głosu zapytał o efekty 

rozmów w sprawie wykorzystania  na nocny parking placu przy markecie Intermarche, określając 

się jako przeciwnik tego pomysłu z powodu zakłócania ciszy nocnej przez zmotoryzowaną 

młodzież.  

 

Burmistrz poinformował, że podczas spotkania z właścicielami spółki Fala omawiano 2 warianty 

rozwiązania problemu braku miejsc parkingowych w tym rejonie miasta. Właściciele marketu 

raczej nie byli skłonni udostępnić swój plac z powodu niszczeń urządzeń. Natomiast są skłonni 

współpracować z miastem przy budowie parkingu na sąsiadujących działkach miasta i spółki przy 

ul. Głowackiego. W sprawie wysypiska powiedział, że w interesie miasta jest takie przetwarzanie 

odpadów zmieszanych, aby jak najmniejsza ich ilość trafiała do wypełniania składowiska. 

Określił, że mieszkańcy stanowczo za dużo oddają odpadów zmieszanych i zbyt mało segregują 

śmieci. Powinniśmy zdaniem burmistrza mniej o połowę dostarczać odpadów niesegregowanych. 

W procesie zamykania składowiska odpadów powinniśmy oszczędzać na drogich usługach 

wyspecjalizowanych i drogich firm zewnętrznych, wykorzystując naszą Spółdzielnię Socjalną. 

Może to zadanie potrwać dłużej ale za to będzie mniej kosztowne. Przy okazji damy zatrudnienie 

kilku mieszkańcom Brzezin.  

 

Na pomysł radnego Tadeusza Baruckiego aby wykorzystać możliwości spalarni odpadów na 

Widzewie burmistrz odpowiedział, że jest przeciwny temu pomysłowi ze względu na wysokie 

koszty tych usług. Są one 2 razy droższe od tradycyjnego zagospodarowania na składowisku. 

 

Radny Tadeusz Klimczak podjął ponownie temat opieki nad zwierzętami pytając o przetarg w 

sprawie schroniska i kosztów dożywotniej opieki w schronisku Wojtyszki. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że mamy umowę ze schroniskiem Wojtyszki na dożywotnią opiekę  nad 

psami, która kosztuje nasz budżet 3 tys. zł  za jednego wyłapanego  psa (razem 60 tys. zł). 
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Natomiast umowa z firmą Medor dotyczy nowo wyłapywanych psów. 

 

Radna Ilona Skipor zapytała o stan zasiedlenia nowego budynku komunalnego. 

 

Zastępca burmistrza odpowiedziała, że w tym budynku pozostało  do zasiedlenia  8 mieszkań: 4 

większe i 4 mniejsze. Na ostatnie posiedzenie Komisji Mieszkaniowej wpłynęły 3 wnioski. Jeden 

został odrzucony. Dwa załatwiono pozytywnie. 

 

Radna Grażyna Pietrasik zapytała o szczegóły oferty w przetargu o schronisko oraz co ustalono na 

spotkaniu 27 stycznia z brzezińskimi kupcami. 

 

Burmistrz odpowiedział, że oferta z Aleksandrowa zawierała korzystne deklaracje, które chcemy 

sprawdzić. Natomiast spotkanie z kupcami odbyło się w dobrej atmosferze. Podobała się im 

wizualizacja przyszłego targowiska, mieli swoje uwagi co do zadaszenia, które powinno 

umożliwiać handlującym sprzedaż z samochodu, przyjęli ze zrozumieniem  opłaty za wykupienie 

powierzchni handlowej i wiadomość, że powierzchnia targowiska pozostaje we władaniu Miasta. 

Burmistrz zapowiedział, że będzie utrzymywać bieżący kontakt z organizacją kupców w sprawach 

przyszłych rozwiązań targowiska. Także radnych zaprasza do konsultacji nad przyszłością 

targowiska miejskiego. 

 

Radny Grzegorz Maślanko powiedział, ze zamykanie składowiska nie jest prostym zadaniem, 

Spółdzielnia Socjalna nie jest przygotowana technicznie do prac, które powinny wykonywać 

specjalistyczne ciężkie i drogie  maszyny. 

 

Burmistrz odpowiedział, że odgazowanie składowiska już mamy. Ma nadzieję, że obędzie się bez 

użycia drogiego sprzętu specjalistycznego. Burmistrz sądzi, że prezes Śliwkiewicz poradzi sobie z 

tym zadaniem. Spółdzielnia także będzie zaangażowana przy rekultywacji terenu przeznaczonego 

pod strefę inwestycyjną. 

 

Radna Grażyna Pietrasik poprosiła o uzupełnienie informacji w sprawie spotkania z władzami 

Aleksandrowa. 

 

Zastępca burmistrza Justyna Nowak poinformowała, że rozmawiano o współpracy w zakresie 

budowy schroniska dla zwierząt na naszym terenie. Posiadamy projekt, kosztorys opiewający na 1 

mln zł (schronisko Aleksandrowa miało kosztować 3 razy tyle, co nasze) oraz pozwolenie na 

budowę. 

 

Radny Maciej Sysa  zadał pytanie, jakiej wysokości koszty ponieśliśmy dotąd na inwestycję 

naszego schroniska dla zwierząt, dlaczego nie kontynuujemy tego zadania tylko szukamy 

partnerów w Zgierzu i Aleksandrowie. Prosił o podanie do wiadomości radnych jaki jest 

harmonogram budowy schroniska dla zwierząt. Radny prosił o wyjaśnienie obchodów rocznicy 

wyzwolenia Brzezin z hitlerowskiej okupacji.  

 

Burmistrz odpowiedział, że w przetargach wybieramy najkorzystniejsze oferty. Wyjaśnił, że była 

chwilowa przerwa w finansowaniu tej inwestycji, gdyż obniżyły się koszty utrzymania zwierząt w 

schronisku a uwolnione środki przeznaczono na inne zadania. 

 

W tym miejscu przewodniczący Rady wyjaśnił, że nie bierze udziału w obchodach 17 stycznia 
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rocznicy wyzwolenia Brzezin, gdyż uznaje, że jednego okupanta  zastąpił inny okupant – ZSRR. 

 

Radna Ilona Skipor zapytała, jak długo jest ważne pozwolenie na budowę schroniska dla zwierząt? 

 

Zastępca burmistrza powiedziała, że udzieli odpowiedzi radnej na piśmie. 

 

Radny Zbigniew Bączyński zapytał, czy prezentacja wizji targowiska w BIS jest ostateczna, czy 

będą jeszcze konsultowane inne możliwe wersje rozwiązań i będzie można nad nimi dyskutować?  

 

Burmistrz odpowiedział, że będą przedstawione do wyboru także inne warianty rozwiązań. 

Chodzi o to, żeby rynek był funkcjonalny i przyjazny zarówno dla pracujących tam handlowców, jak i 

kupujących mieszkańców, ponadto, aby rozwiązania były estetyczne i mogły spełniać jeszcze inne 

funkcje społeczne. 

 

Radna Ilona Skipor zapytała o koszt inwestycji przebudowy targowiska, 

 

Burmistrz odpowiedział, że jest jeszcze za wcześnie, aby o tym mówić, gdyż nie wybrano ostatecznej 

koncepcji przebudowy. Burmistrz określił, że chciałby, aby koszt 1 m. kw. zawarł się w granicach od 2 

do 2,5 tys. zł. brutto.  

 

Radny Grzegorz Maślanko zapytał, czy radni mogliby odpowiednio wcześniej zapoznać się z 

koncepcją i projektem przebudowy rynku? 

 

Burmistrz zapewnił, że tak się stanie. Za 2, 3 tygodnie koncepcja rewitalizacji rynku będzie gotowa i 

przedstawiona do konsultacji. 

 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny Tadeusz Klimczak poinformował, że składa pisemną interpelację w sprawie wykupienia 

przez miasto całości lub części działki nr 2573 od  Powiatowego Centrum Zdrowia w Brzezinach 

Sp. z o.o. w celu wybudowania parkingu  dla pacjentów  przychodni lekarskiej  przy ul. Boh. 

Warszawy. 

 

Burmistrz odpowiedział, że prowadzi dialog ze spółką powiatową w tej sprawie, bo to do niej  

należy  teren przy przychodni. Burmistrz powiedział, że obowiązkiem tej spółki jest zapewnienie 

właściwego dostępu mieszkańcom do przychodni. Ostatnio miasto dostało propozycję wykupu 

tego terenu. Burmistrz widzi kilka rozwiązań aby poprawić ten stan rzeczy. Miasto może wykupić 

za przysłowiową złotówkę teren wokół przychodni  albo rozebrać ogrodzenie przy Gimnazjum i 

wykonać parking dla mieszkańców. Zaznaczył, że w tym roku chce doprowadzić do wybudowania 

parkingu w tym rejonie miasta . 

 

Radny Przemysław Maślanko nawiązał do wypowiedzi burmistrza i stwierdził, że na parkingu 

przy Gimnazjum brak jest miejsca do parkowania samochodów pracowników  tej szkoły.  

Poprosił, aby odpowiedzieć na zbiorowe pismo pracowników Centrum Kultury Fizycznej 

wnioskujące o podwyżkę wynagrodzeń. 

 

Burmistrz  przekazał uwagę, że kwestie osobowe, w tym wynagrodzenia pracowników należą do 

dyrektora CKF, który konsultuje się z burmistrzem w sprawach budżetu jednostki. Swoją drogą 
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nie zgadza się z opinią zawartą w piśmie pracowników, że  nie było podwyżek wynagrodzeń na 

pływalni od 10 lat. Przypomniał, że większa podwyżka wynagrodzeń była w CKF 3 – 4 lata temu. 

Zdaniem burmistrza poziom wynagrodzeń tej grupy pracowników CKF jest lepszy niż 

pracowników niepedagogicznych edukacji.  Burmistrz dodał, że chwilowo zabraknie w budżecie 

środków, gdyż borykamy się z trudnościami w zakresie finansowania Domu dla Osób Starszych z 

projektu „Senior –Wigor” , pojawiła się potrzeba zatrudnienia 2 pracowników obsługujących 

dowóz dzieci  i coraz więcej środków przekazujemy na organizacje pozarządowe. Musimy więc 

bilansować różne potrzeby. 

 

Radny Krzysztof Jeske zapowiedział złożenie na piśmie interpelacji dot. poprawy bezpieczeństwa 

poprzez poprawę stanu oświetlenia ulic Słonecznej i Kordeckiego. 

 

Burmistrz w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Krzysztofa Jeske zapowiedział wymianę całości 

oświetlenia z obecnego na bardziej ekonomiczne i nowocześniejsze oświetlenie ledowe. 

 

Radny Tadeusz Barucki skierował zapytanie do burmistrza i przewodniczącego Rady w sprawie 

utworzenia rady osiedlowej dla ulicy Polnej i pobliskich ulic osiedla. Apelował, aby nie blokować 

inicjatyw społecznych, tam gdzie mieszkańcy sami się organizują dla osiągnięcia  poprawy  

swoich warunków życia. 

  

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że otrzymał pismo w tej sprawie do wiadomości i poprosił o 

opinię prawną., gdyż jest to sprawa nietypowa i łatwo jest popełnić jakiś błąd. Przewodniczący 

Rady uważa, że proces tworzenia jedynej na razie w mieście Rady Osiedlowej może być 

skomplikowany i dłuższy w czasie. Zastrzegł się, że to nie Rada jest adresatem pisma i pośpiech w 

takich sprawach jest niewskazany, choćby dlatego, że należy przeprowadzić wśród mieszkańców 

miasta  konsultacje.  

 

Burmistrz odpowiedział, że w sprawie właściwości do decydowania o tworzeniu jednostek 

pomocniczych miasta  kompetencje należą do Rady Miasta , która zdecyduje swoją uchwałą o 

utworzeniu nowych struktur. Miasto Brzeziny jest małe i nie mamy dzielnic takich  jak w dużych 

miastach. Ponadto chcielibyśmy znać opinię mieszkańców miasta  na temat potrzeby i celowości 

tworzenia rad osiedlowych. Wymaga to konsultacji społecznych, którymi od niedawna zajmuje się 

nowy naczelnik Wydziału RI p. Radosław Pyka. Burmistrz dodał, że szanuje każdego partnera 

społecznego. 

  

Zdaniem przewodniczącego Rady , Statut  Miasta  nie przewiduje podziału miasta  na osiedla, ale 

gdyby do tego doszło, to proces przygotowania podziału miasta  na dzielnice powinien 

przeprowadzić organ wykonawczy. 

 

Radny Tadeusz Barucki powiedział, że podzielenie miasta  na komitety osiedlowe nie jest 

przestępstwem i sądzi, że władze miasta  chcą odepchnąć problem od siebie.  

 

Przewodniczący zwrócił się do obecnych na sali obrad przedstawicieli mieszkańców ulicy Polnej i 

pobliskich ulic o złożenie projektu uchwały w omawianej sprawie. 

 

Radny Maciej Sysa poparł ideę powołania rad osiedlowych, co wg. niego zwiększyłoby wpływ 

mieszkańców na funkcjonowanie miasta . 

 

Burmistrz odpowiedział, że do sprawy należy podejść poważnie przy przekazywaniu części 

uprawnień i obowiązków Rady Miasta  jednostkom pomocniczym. 
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Radny Jakub Piątkowski ponowił swój wniosek o opracowanie i wdrożenie wieloletniego planu 

napraw dróg nieulepszonych i poddanie go pod obrady Rady Miasta. Jest to konieczne dla 

poprawy transparentności działania samorządu. Sprawa uregulowania kwestii kolejności prac nad 

drogami nieulepszonymi ciągnie się już dłuższy czas i nie można jej unormować mimo obietnic ze 

strony pana burmistrza. Radny zapowiedział złożenie wniosku w sprawie utworzenia parkingu w 

rejonie ul. Matuszewskiego we współpracy ze Spółdzielnią Mieszkaniową. Zapytał o efektywność 

inwestycji fotowoltaicznej. 

 

Burmistrz odpowiedział, że efektywność jest duża, ponieważ była duża dotacja. Podał, że dotacja 

wyniosła 80 %  ogółu kosztów. Wyjaśnił, że efektywność inwestycji należy ocenić po kilku latach 

funkcjonowania. Jest tym większa im szybciej zwrócą się poniesione nakłady. Zdaniem 

burmistrza ta inwestycja powinna zwrócić się po 3 , 4 latach. Pierwsze dane liczbowe będzie 

można podać już pod koniec tego roku. W sprawie planu remontów dróg nieulepszonych 

burmistrz wyjaśnił, że taki plan jest i znane są potrzeby w tym zakresie. Burmistrz dał słowom 

honoru, że taki plan przedstawi Radzie na początku marca br. 

 

Radna Grażyna Pietrasik powiedziała, że burmistrz nie wziął pod uwagę kosztów 

niekwalifikowalnych i wg jej wyliczenia , poniesione nakłady na inwestycję fotowoltaiczną przez 

miasto są wyższe, gdyż 400 tys. do 1.200 tys. to jest ok. 67%  

 

Burmistrz zgodził się  z wyliczeniem radnej, że nasz udział w nakładach jest wyższy, co jest 

skutkiem zaliczenia podatku VAT do kosztów niekwalifikowalnych. Dodał, że kwestia VAT jest 

ciągle jeszcze nie rozstrzygnięta. 

 

Na pytanie radnej Ilony Skipor, czy jest katalog wydatków kwalifikowalnych burmistrz 

odpowiedział twierdząco. 

 

W tym miejscu burmistrz poinformował, że równolegle do sesji Rady Miasta odbywa się 

Powiatowa Rada Zatrudnienia i chciałby w niej wziąć udział. Zapytał, czy p. Justyna Nowak może 

go zastąpić? Przewodniczący Rady  przychylił się do prośby burmistrza. 

 

Naczelnik Wydziału RI Radosław Pyka poinformował, że  Zarząd Dróg i Transportu w Łodzi 

przygotowuje zmianę trasy linii Nr 90 MPK od 5 lutego b.r. 

 

Radny Grzegorz Maślanko zapytał, czy i kiedy władze miasta  zostaną poinformowane przez 

Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych o zatwierdzeniu likwidacji lewoskrętu?  Za parę dni w 

poniedziałek jest już początek lutego. 

 

Radny Zbigniew Bączyński uważa, że będzie potrzeba 1, 2 tygodnie  na postawienie pionowych 

znaków drogowych  w związku ze zmianą organizacji ruchu drogowego w mieście. 

 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że otrzymał do wiadomości kopie odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania radnych. Zapytał, czy w tej sprawie są jakieś głosy? 

 

Radny Tadeusz Klimczak zapytał, czy była przeprowadzona kontrola oświetlenia przejść dla 

pieszych? Zapytał także o możliwość przeprowadzania przez Straż Miejską kontroli spalania w 
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piecach materiałów szkodliwych dla zdrowia mieszkańców (chodzi o opakowania plastikowe i 

ścinki odpadów po produkcji krawieckiej).  

 

Przewodniczący w tym miejscu ogłosił kilkuminutową przerwę w obradach, gdyż reprezentująca 

burmistrza zastępca opuściła chwilowo salę obrad i padł wniosek o przerwę zgłoszony przez 

radnego Tadeusza Baruckiego. Wniosek uzyskał poparcie 7 głosów „za” przy 3 „przeciwnych”. 

 

Zastępca burmistrza wróciła na salę obrad po kilku minutach i przewodniczący Rady wznowił 

obrady Rady Miasta. 

 

Zastępca burmistrza Justyna Nowak  poinformowała, że jest propozycja spotkania w sprawie 

doświetlenia przejść dla pieszych  znajdujących się w mieście na drodze krajowej nr 72. 

 

 

9. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta , prezesów spółek  

miejskich i spółdzielni socjalnej. 

 

Radny Przemysław Maślanko zapytał o kolejność odśnieżania dróg należących do miasta, 

zwłaszcza nieutwardzonych. 

 

Prezes Spółdzielni Socjalnej Ryszard Śliwkiewicz udzielił odpowiedzi w sprawie kategorii dróg, 

które są kolejno odśnieżane i posypywane piaskiem i solą w przypadku stwierdzenia takiej 

konieczności. Drogi nieutwardzone są w trzeciej kategorii utrzymania zimowego dróg. Jeśli 

Spółdzielnia otrzyma sygnał od inżyniera miasta, że trzeba udrożnić ulicę na interwencję 

mieszkańców, to reaguje wysyłając posiadany do tego celu sprzęt. 

 

Radna Ilona Skipor zauważyła, że piasek służący do likwidacji śliskości jezdni ulic zalega przy 

krawężnikach i po ulewie spływa do studzienek zapychając je. Należałoby ten piasek usuwać 

zanim znajdzie się w studzienkach kanalizacji deszczowej.  

 

Radny Zbigniew Bączyński zadał pytanie o komunikację miasta ze służbami zarządców 

wojewódzkich dróg w sprawie uruchamiania sprzętu odśnieżającego na drogach do nich 

należących. 

 

Zastępca burmistrza odpowiedziała, że jeśli uzyskamy informację o konieczności reakcji na 

problemy z przejezdnością to przekazujemy je do właściwych zarządów dróg. 

 

W tym miejscu odbyła się długa polemika pomiędzy radnym Tadeuszem Baruckim i prezesem 

spółki PEC p.  Radosławem Podogrockim dotycząca ponoszenia kosztów utrzymania 

niezasiedlonego nowego budynku przy ul. Sportowej i procedury oddawania budynku 

mieszkańcom.  

 

Radny był zdania, że koszty pustostanów wpływają na obniżenie rentowności spółki PEC i w 

efekcie straty nadzwyczajne spółki przekładają się w efekcie na opłaty za energię cieplną 

ponoszone przez mieszkańców.  

 

Prezes spółki PEC  wyjaśniał, że  radny się myli. Działalność produkcji i rozprowadzanie ciepła 

jest koncesjonowana przez Urząd Regulacji Energetyki. Natomiast budowa mieszkań jest 

działalnością uboczną spółki i ma swoją wydzieloną księgowość. Sprawy te są rozdzielone od 

siebie. Dodał, że spółka, którą kieruje ma dobrą opinię banku finansującego o jej zdolności 
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kredytowej.  Prezes PEC poinformował, że spółka zainteresowana jest przebudową kompleksu 

rynkowego w mieście. 

 

Na pytanie radnej Ilony Skipor, kto będzie zarządcą budynku przy ul. Sportowej otrzymała 

informację, że spółka PEC będzie przez 10 lat zarządzać budynkiem. 

  

Radny Jakub Piątkowski był zdania, że jeśli spółka na produkcji ciepła osiąga duże zyski, to dzieje 

się to kosztem mieszkańców. Zapytał w jakim trybie odbędzie się powierzenie prowadzenia 

inwestycji rewitalizacji rynku.  

 

Prezes PEC odpowiedział, że spółka  jest własnością miasta i jego mieszkańców. Ponadto jest 

spółką prawa handlowego. Zysk, jaki osiąga na działalności głównej nie jest nadmierny, ale 

rozsądny i godziwy.  Zysk ten zgodnie z wytycznymi URE może wynieść  od 8 do 12 %. PEC 

jako spółka prawa handlowego  ma prawo inwestować na wolnym rynku. W sprawie  trybu  

zlecenia prowadzenia inwestycji modernizacji rynku jest za wcześnie, aby o tym mówić. 

 

Radny Tadeusz Barucki powiedział, że mieszkańcy mogą być kilkakrotnie opodatkowani,  co 

wywołało protest prezes PEC, który podkreślił, że opłata za dostawę ciepła nie jest podatkiem. 

 

Radny Przemysław Maślanko zapytał, w jakim terminie PEC mógłby doprowadzić ciepło do 

Szkoły Podstawowej Nr 1, która właśnie boryka się z awarią swojej kotłowni. 

 

Prezes PEC odpowiedział, że widzi  możliwość, aby udało się to jeszcze pod koniec tego  roku. 

Dodał, że 100 metrów bieżących sieci kosztuje 100 tys. zł. Mogą też wystąpić po trasie 

niespodzianki typu trudności technicznych. Postara się jednak dotrzymać słowa. 

 

W tym miejscu przewodniczący Rady zwrócił uwagę na zakłócanie normalnej pracy Rady 

głośnymi rozmowami na tzw. galerii. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Krawczyk zapytała dyrektor Przedszkola Nr 3 Agnieszkę Gazdę 

o przygotowania do jubileuszu 50 –lecia swojej placówki.  

 

Dyrektor Agnieszka Gazda poinformowała, że 17 czerwca br. odbędą się uroczyste obchody 

jubileuszu przedszkola , ale w jej budżecie jest brak środków na ten cel i zwraca się do Rady o 

wsparcie na ten cel dotacją. W tej sprawie zwróci się do burmistrza o zwiększenie budżetu swojej 

placówki. Rada Rodziców włączy się również swoimi funduszami do przygotowań tego 

jubileuszu. Część uroczystości chciałaby zorganizować we współpracy z dyrektorem Szkoły 

Podstawowej Nr 1 z powodu ograniczeń lokalowych swojego przedszkola. 

 

Radna Grażyna Pietrasik zapytała prezesa spółki TBS , czy posiada środki na zadanie przy ul. 

Przechodniej, w jakiej kwocie zamknął się remont zabytkowej kamienicy przy ul. Św. Anny 1 

oraz jakie zamiary ma w stosunku do lokalu, który nie nadaje się do użytkowania po powodzi na 

ul. Mickiewicza 10. 

 

Prezes spółki TBS Tomasz Miazek poinformował, że wszystkie mieszkania w budynku przy ul. 

Przechodniej zostały przyłączone do sieci c.o. i trwają próby ciśnieniowe.  Koszty tego 

przyłączenia wyniosą 100 do 120 tys. zł. jednak niektórzy mieszkańcy nie czują się w obowiązku 

uregulować swoje zadłużenie w funduszu remontowym z tego tytułu i będzie wysyłać im 

wezwania do zapłaty. Remont kamienicy przy ul. Św. Anny został zakończony w terminie, nawet 

po kosztach mniejszych niż zaplanowano i w związku z tym nastąpi zwrot części 
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niewykorzystanej dotacji. Lokal użytkowy przy ul. Mickiewicza 10 wymaga skomplikowanego 

remontu stropu łukowego, na który wykonywany jest projekt. Koszt odtworzenia tego stropu 

wyniesie ok. 100 tys. zł. 

 

Radna Grażyna Pietrasik zapytała dyrektora Centrum Kultury Fizycznej Daniela Nawrockiego czy 

są jeszcze wolne miejsca w Domu dla Starszych Osób z programu „Senior Wigor”. 

 

Dyrektor CKF odpowiedział, że nie jest to pytanie do niego, ponieważ  jego zadaniem było 

przygotowanie  w budynku na stadionie pomieszczeń o pow. 180 m.kw. i zakup podstawowego 

wyposażenia oraz przekazanie w zarządzanie  komórce Urzędu Miasta zajmującej się  

funkcjonowaniem tego Domu. 

 

Radna Grażyna Pietrasik nie uzyskała więc odpowiedzi na swoje zapytanie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Krawczyk skierowała swoje zapytanie do prezesa spółki TBS o  

remont pomieszczeń w budynku przy ul. Piłsudskiego 12 po zalaniu ich w kwietniu 2015 r. 

 

Prezes TBS odpowiedział, że budynek w części parterowej został osuszony. Jego zdaniem będą z 

nim problemy, gdyż nie posiada on  izolacji pionowej i poziomej fundamentów ani ścian. Będzie 

więc zawilgocony, a usunięcie wilgoci byłoby bardzo kosztowne. Wyjaśnił też, że część budynku 

na parterze  nie należy już do  TBS, gdyż przejęto go do zasobu mieszkaniowego miasta. Remont 

tych pomieszczeń wykonuje Spółdzielnia Socjalna. 

 

Przewodniczący Rady zakończył ten punkt obrad i przystąpił do realizacji następnego. 

 

10. Sprawozdanie  Rady Miasta  i komisji z pracy za II półrocze 2015 r. oraz z dyżurów  

Radnych.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z realizacji zadań  Rady Miasta za okres II 

półrocza 2015 r. Sprawozdanie – w załączeniu do protokołu. Zapytał o uwagi radnych.  Nikt z 

radnych nie zabrał głosu. 

 

Radni Maciej Sysa i Tadeusz Klimczak przedstawili swoje sprawozdania z działań na rzecz 

swoich wyborców. Poinformowali, że nie uczestniczyli w dyżurach radnych, gdyż uznali, że ich 

kontakty w środowisku okręgu wyborczego są lepszą formą kontaktu z mieszkańcami niż dyżury 

w Urzędzie Miasta. 

 

Przewodniczący poszczególnych komisji Rady Miasta przedstawili kolejno swoje sprawozdania  

z funkcjonowania  w okresie II półrocza 2015 r. – w załączeniu do protokołu. 

 

W trakcie dyskusji nad sprawozdaniem Komisji Rewizyjnej  radny Tadeusz Barucki odniósł się do 

tego fragmentu , w którym przewodniczący Tadeusz Klimczak przedstawiał wyniki kontroli 

wyjazdów zagranicznych przedstawicieli samorządu miasta Brzeziny. Radny oświadczył, że nie brał 

udziału w wyjeździe do Tuluzy we Francji w 2011 roku. 

  

Wokół sprawy wyjazdu do Francji w 2011 r., który był organizowany przez Stowarzyszenie 

powiatowe odbyła się dyskusja, w której wyjaśnień udzielały  skarbnik p. Grażyna Mela i sekretarz 

p. Grażyna Dziedzic. Ostatecznie Komisja Rewizyjna w swoim protokole z kontroli uznała, że 

zarówno panowie Tadeusz Barucki, jak i Zbigniew Bączyński nie brali udziału w wyjeździe do 

Francji w 2011 r. Dyskusja zakończyła się konkluzją radnego Zbigniew a Bączyńskiego, że do spraw 
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zamkniętych w poprzednich kadencjach Komisja Rewizyjna nie powinna się angażować ze swoimi 

kontrolami, gdyż  2011 rok zamknął się absolutorium dla burmistrza i sięganie tak głęboko  nie miało 

sensu. Powiedział, że próbował przekonać o tym przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, ale kolega 

przewodniczący nie zechciał posłuchać rady. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Klimczak przyznał rację radnemu Zbigniewowi 

Bączyńskiemu. 

  

Po zakończeniu przerwy radny Tadeusz Klimczak w imieniu grupy mieszkańców zamieszkałych 

przy ulic Zdrowie i Sportowej  poprosił o oddanie głosu ich przedstawicielowi p. …………………. 

w sprawie rozdzielenia kanalizacji deszczowej od sanitarnej. 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Kędzia poprosił radnych o wyrażenie zgody na zmianę porządku 

obrad.  

 

W głosowaniu  uzyskano wynik: głosy „za” -7, głosy „przeciwko” – 3. 

 

Zmieniony porządek obrad przedstawia się następująco: 

 

1.  Otwarcie sesji. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.  Zapoznanie z porządkiem sesji. 

4.  Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

5.  Przyjęcie protokołu XIX sesji Rady Miasta. 

6.  Informacja burmistrza z prac między sesjami Rady Miasta  Brzeziny. 

7.  Interpelacje i zapytania radnych. 

8.  Odpowiedzi na interpelacje. 

9.  Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta , prezesów spółek  

      miejskich i spółdzielni socjalnej. 

10. Sprawozdanie  Rady Miasta  i komisji z pracy za II półrocze 2015 r. oraz z dyżurów   

      Radnych.  

      11. Wystąpienie przedstawiciela grupy mieszkańców ulic Zdrowie i Sportowej w sprawie   

            rozdzielenia kanalizacji deszczowej od sanitarnej (punkt dodany). 

      12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

            12.1  uchwalenia budżetu Miasta Brzeziny na 2016 r., 

            12.2  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2016-  

            2020, 

            12.3  przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

            Alkoholowych na 2016 r., 

            12.4  przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok. 

            12.5 ustalenia kryteriów i ich wartości punktowej w postępowaniu  rekrutacyjnym do   

            publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach  podstawowych   

            prowadzonych przez Miasto Brzeziny oraz określenia dokumentów niezbędnych do  

            potwierdzenia tych kryteriów, 

            12.6 ustalenia kryteriów i ich wartości punktowej w postępowaniu rekrutacyjnym do  

            szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny dla  

            kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły podstawowej oraz określenia  

           dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, 

           12.7 ustalenia kryteriów i ich wartości punktowej w postępowaniu rekrutacyjnym do  

           gimnazjum dla którego organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny dla kandydatów  
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           zamieszkałych poza obwodem gimnazjum oraz określenia dokumentów niezbędnych       

           do potwierdzenia tych kryteriów, 

           12.8 uzupełnienia składu Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta  Brzeziny, 

           12.9 uzupełnienia składu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta . 

    13.  Wolne wnioski i sprawy różne. 

    14.  Zakończenie obrad.   

 

 

 

11. Wystąpienie przedstawiciela grupy mieszkańców ulic Zdrowie i Sportowej w sprawie 

rozdzielenia kanalizacji deszczowej od sanitarnej 

 

Przewodniczący Rady poprosił aby burmistrz lub zastępca przybyli na salę obrad. Po przybyciu 

zastępcy burmistrza Justyny Nowak głos oddano p. ……………… . 

 

P. …………………….  mieszkaniec ul. Zdrowie przedstawił się jako były prezes Spółdzielni 

Mieszkaniowej Zdrowie. Spółdzielnia została założona w 1989 roku. Powiedział, że mieszkańcy ulic 

Zdrowie i Sportowej otrzymali w dzień Wigilii pismo z Urzędu Miasta podpisane przez zastępcę 

burmistrza Justynę Nowak informujące, że gdy nie odłączą przyłączy sanitarnych od istniejącej 

kanalizacji deszczowej, to mogą narazić się na grzywnę w wysokości 5 tys. zł. P. …………… 

powiedział, że uzbrojenie terenu  zostało wykonane z funduszy członków Spółdzielni Zdrowie i 

zostało odebrane 8 listopada 1993 r. przez komisję w składzie Paweł Świderski  i Elżbieta Szuflińska 

(Urząd Miasta) i Zbigniew Koszelski (Zakład Gospodarki Komunalnej). Powiedział, że w 2001 roku 

weszła w życie ustawa, z której wynikało, że miasto powinno wybudować sieć sanitarną i udostępnić 

podłączenie budynków  ul. Zdrowie i kolejnych budynków z ul. Sportowej. Powiedział, że posiada 

potwierdzenie swoich słów odpowiednimi dokumentami.  Niestety sieci sanitarnej do tej pory nie ma 

a istniejąca sieć ma charakter ogólnospławny i jest do tego mało funkcjonalna. Ukształtowanie terenu 

z kierunku od ul. Południowej powoduje, że podczas opadów masy wody spływają od ulicy 

Wodociągowej wierzchem ul. Zdrowie tworząc rzekę płynącą w kierunku ul. Sportowej i  Św. Anny 

do centrum miasta. Grupa mieszkańców ul. Zdrowie, których on reprezentuje ma pretensje do p. 

zastępcy burmistrza, że nie zapoznała się z dokumentacją, która powinna znajdować się w archiwach 

Urzędu Miasta i kieruje groźby pod ich adresem. Zdaniem mieszkańców, których reprezentuje, 

miasto zapomniało o swoich obowiązkach uporządkowania systemu kanalizacji deszczowej w 

mieście. Powiedział, że zarówno on jak i mieszkańcy, których reprezentuje nie będą odwoływać się i 

odpowiadać  na otrzymane pismo.  

 

Zastępca burmistrza Justyna Nowak wyjaśniła, że administrację miasta obowiązują aktualne przepisy 

prawa. Powiedziała, że istniejący kanał nie jest technicznie przygotowany do odbioru nadmiaru wód. 

Zapytała, czy przyłączenia są pokazane na projekcie. 

 

P. ……………. odpowiedział, że inwentaryzacja powykonawcza powinna znajdować się w Urzędzie 

Miasta. Zastrzegł się, że zgodnie z naszym prawem, nie działa ono wstecz. 

 

Radny Tadeusz Barucki poinformował, że podczas dyżuru radnego miał interwencję mieszkańca ul. 

Zdrowie, którego posesja jest zalewana wodami deszczowymi, natomiast administracja miasta żąda  

od niego w trybie nakazu, aby odłączył swoje przyłącze sanitarne.  Mógłby je odłączyć, gdyby istniał 

kanał sanitarny, ale go nie wybudowano dotąd. Była okazja całkiem niedawno, aby przed 

modernizacją ul. Sportowej pod koniec ubiegłej kadencji położyć kanalizację sanitarną, ale z powodu  

bieżących potrzeb zrezygnowano z tego i ulica ta została zaasfaltowana. Radny powiedział, że jeżeli 

mieszkaniec nie wykona nakazu to miasto musi  pozwać go do sądu dla przymuszenia wykonania.  
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Radny Tadeusz Klimczak uważał, że sprawy nie załatwi się od ręki na obecnej sesji. Zaproponował, aby 

burmistrz spotkał się z mieszkańcami ulic Zdrowie i Sportowej, w celu wyjaśnienia zaistniałej sytuacji i 

dokonania ustaleń. Jego zdaniem na pewno mieszkańcy nie poniosą konsekwencji. 

 

Zastępca burmistrza powiedziała, że mówimy o aktualnie obowiązujących przepisach i administracja 

miasta musi traktować wszystkich mieszkańców równo. Jej zdaniem rozdział sieci deszczowej od 

sanitarnej jest konieczny, zgodnie z obowiązującym obecnie prawem. 

 

Radny Tadeusz Barucki był zdania, że trzeba pilnie szukać środków na rozdzielenie sieci kanalizacji 

deszczowej od sanitarnej. 

  

Zastępca burmistrza odpowiedziała, że jeśli będzie taka wola Rady Miasta, to przebudowa kanalizacji 

deszczowej będzie realizowana. 

 

Radna Ilona Skipor powiedziała, że odprowadzanie wód deszczowych jest zadaniem gminy. 

 

Radny Tadeusz Klimczak apelował o dobrą wolę i dołożenie starań, aby mieszkańcom pomóc. 

 

Zastępca burmistrza powiedziała, że administracja miasta sama nie szuka problemów, ale jak dotąd nikt 

z mieszkańców nie zgłaszał się i  ich nie sygnalizował. 

 

Radny zaprzeczył słowom p. wiceburmistrz. Przypomniał, że każdego roku przy budowie nowego 

budżetu zgłaszał konieczność uporządkowania rozdzielenia deszczówki od kanalizacji sanitarnej, ale 

nikt nie traktował jego zdania serio. W 2018 roku jest koniec obecnej kadencji Rady i należałoby 

wreszcie zacząć regulować takie zaległości. 

 

Radny Tadeusz Klimczak  „dziękował” za takie zaproszenie mieszkańców do rozmów o problemach, 

gdy jednocześnie straszy się ich karami finansowymi. Domagał się, aby p. zastępca burmistrza 

zdementowała  grożenie mieszkańcom karami. 

 

Zastępca burmistrza wyjaśniła, że spotkanie z mieszkańcami zostanie zorganizowane. Dodała, że pismo 

nie jest ostrzeżeniem o karaniu, tylko informacją o konieczności rozwiązania ważnego dla całości 

miasta problemu. 

 

Radny Dariusz Guzek powiedział, że dzisiaj sprawy się nie rozstrzygnie i zgodził się  ze zdaniem o 

potrzebnym spotkaniu burmistrza z zainteresowanymi mieszkańcami. 

 

P. ………………… zwrócił uwagę, że z dwóch dużych budynków mieszkalnych niedawno oddanych 

do użytku przy ul. Sportowej i ul. Św. Anny  pozwolono odprowadzać ścieki sanitarne do tej samej 

kanalizacji od której zażądano odłączyć się mieszkańcom posesji jednorodzinnych przy ul. Zdrowie 

i Sportowej. 

 

Wobec wyczerpania głosów w dyskusji na temat zgłoszony przez grupę mieszkańców ul. Zdrowie i 

Sportowej przewodniczący Rady przeszedł do procedowania projektów uchwał. 
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12. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 

12.1 uchwalenia budżetu Miasta Brzeziny na 2016 r. 

 

Skarbnik p. Grażyna Mela w imieniu Burmistrza Miasta Brzeziny przedstawiła projekt budżetu na  

2016 rok wraz z wcześniej zgłoszonymi radnym uzupełnieniami. Projekt uchwały budżetowej wraz   

z kompletem tabel i objaśnieniem stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Skarbnik poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Łodzi przekazała burmistrzowi i 

przewodniczącemu Rady Miasta 3 uchwały z pozytywną opinią projektu budżetu Miasta Brzeziny na 

2016 r. – w załączeniu do protokołu.  

 

Skarbnik poinformowała, że proponowany budżet na 2016 r. jest zrównoważony, bezpieczny i nie 

zakłada deficytu. Zadłużenie miasta  planowane na 2016 r wynosi 17.522 tys. zł. i utrzymuje się na 

podobnym poziomie jak w roku ubiegłym. Planowany wskaźnik oceny zadłużenia miasta mieści się w 

przewidzianych prawem granicach.  

 

Projekt budżetu przekazany został w wymaganym terminie radnym i był omawiany przez wszystkie 

komisje Rady Miasta. 

 

Dyskusja 

 

Przewodniczący Rady poprosił kolejno przewodniczących komisji Rady aby przekazali swoje opinie 

dotyczące projektu budżetu Miasta Brzeziny na 2016 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Jakub Piątkowski poinformował, że Komisja 

przewagą jednego głosu zaopiniowała projekt budżetu pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Klimczak poinformował, że Komisja nie wypracowała 

swojej opinii, gdyż głosy „za” i „przeciw” zrównoważyły się  a jeden głos był wstrzymujący się. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Maślanko poinformował, że podobna 

sytuacja w sprawie opinii Komisji była i w tym przypadku – tzn. nie wypracowano jednoznacznej opinii 

z powodu zrównoważenia się głosu „za” i „przeciw”, przy jednym głosie wstrzymującym się. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych – w zastępstwie nieobecnego chorego przewodniczącego – 

Przemysław Maślanko  (członek tej Komisji) przekazał opinię pozytywną projektu budżetu.  

 

Następnie przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Przemysław Maślanko przekazał opinię 

pozytywną Komisji proponowanego budżetu miasta na 2016 r. 

 

Radny Tadeusz Barucki wyjaśnił, dlaczego krytycznie podszedł do projektu budżetu – wg. niego są w 

projekcie budżetu zadania w chwili obecnej niepotrzebne, jak np. wydatki na odnawialne źródła energii – 

projekt fotowoltaiczny, rewitalizacja parku miejskiego. Na dokumentację schroniska dla zwierząt wydano 

kilka lat temu 40 tys. zł. i to zadanie zostało zaniechane, co jest na granicy niegospodarności. Od 2 lat 

radny domaga się przeprowadzenia  koniecznego remontu Przedszkola Nr 3 – bezskutecznie. Co roku 

pocieszamy dyrektor tego przedszkola, że nastąpi poprawa, a tu następuje ciągłe jego niszczenie. W 

historycznym centrum miasta, przy ul. Mickiewicza są podwórka podobne do slumsów. Teraz wystąpił 

problem z kanalizacją deszczową na ul. Zdrowie i Sportowej. Powiedział, że w tak skromnym budżecie 

miasta trzeba ciągle lawirować. 
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Burmistrz bronił swojego projektu budżetu przed zarzutami radnego Baruckiego i kilku innych radnych, 

mówiąc, że został on dobrze oceniony zarówno przez Regionalną Izbę Obrachunkową jak i większość 

komisji Rady Miasta. Jest to budżet zrównoważony i drożny. W marcu, kwietniu pojawi się z nadwyżki 

ubiegłego roku ok. 5 mln zł., które w większości przekażemy na wkład własny wielu zadań 

inwestycyjnych wspieranych środkami zewnętrznymi. Od kilku lat płaciliśmy co rok 300 tys. zł. na 

hotelowanie naszych zwierząt. Obecnie kilkakrotnie ograniczyliśmy te wydatki. Gdyby udała się 

współpraca z Aleksandrowem w zakresie budowy u nas  schroniska dla zwierząt, moglibyśmy ponosić 

jeszcze mniejsze koszty a nawet na tym zarabiać, dając przy okazji zatrudnienie kilku mieszkańcom i 

źródło utrzymania ich rodzin. Mamy okazję prawie bezkosztowo, bo za 1% wkładu własnego 

zrewitalizować park miejski. Gdyby operacja złożenia nakładów zewnętrznych na dotację w sprawie 

parku się nie udała, nic na tym nie stracimy, a jest to wyjątkowa okazja by powstało miejsce wypoczynku 

i imprez kulturalno – rozrywkowych dla wszystkich mieszkańców Brzezin. Chcemy wreszcie ruszyć ze 

strefą inwestycyjną w innym układzie finansowania zadania, bo droga RPO była zbyt niebezpieczna dla 

finansów miasta, bo było zagrożenie zwrotu dotacji. Ze środków na rekultywację terenu pokopalnianego 

otrzymamy do 600 tys. zł. na hektar terenu, a mamy tam 10 ha do rekultywacji. Chcemy zmierzyć się z 

dużym zadaniem zrewitalizowania targowiska miejskiego – naszego rynku i mamy pozytywną opinię 

stowarzyszenia brzezińskich kupców, którzy wykupią działki pod miejsca handlowe. Teren rynku 

wyraźnie powinien się zmienić na korzyść, bo jest pomysł wykorzystania  terenu placu w dni 

niehandlowe na potrzeby spotkań mieszkańców i różnego rodzaju imprez. W sprawie modernizacji 

Przedszkola Nr 3 nikt nie kwestionuje potrzeby. Panele fotowoltaiczne na budynkach samorządowych 

zmieniły wizerunek administracyjnego centrum Brzezin na nowoczesny, przy okazji będziemy 

oszczędzać na energii elektrycznej.  

W tym miejscu burmistrz złożył deklarację o odstąpieniu od przebudowy ulicy Leśnej – jeżeli byłaby to 

przeszkoda za poparciem budżetu na 2016 rok przez Radę.  Powiedział, że będzie wnioskować o zdjęcie 

tej inwestycji z budżetu tego roku. Powiedział, że gdyby teraz  budżet na 2016 rok nie został uchwalony, 

to rozwój miasta zostałby zatrzymany na co najmniej pół roku. 

 

Przewodniczący Rady wtrącił uwagę, że żaden jego postulat nie dotyczył rewitalizacji parku miejskiego. 

 

Radny Tadeusz Barucki powiedział, że burmistrz tworzy wrażenie, że grupa radnych mająca swój pogląd 

na rozwój miasta działa na jego szkodę. Tak nie jest. Krytycznie odnosimy się do działań w sprawie 

strefy inwestycyjnej, bo jesteśmy biedni, zamiast przyśpieszyć wdrażanie strefy i mieć z tego korzyści. 

Jeżeli wydajemy pieniądze, to powinniśmy iść „na pewniaka” a nie bać się, że być może uda się nie 

ponosić strat. 

 

Burmistrz wyjaśnił jeszcze problem innego podejścia do tematu fotowoltaiki przez radnego Baruckiego. 

My nie  mamy zamiaru sprzedawać energii elektrycznej z OZE, tak jak zrobiono to w 

Wierzchosławicach, tworząc spółkę, co było błędem. My nie chcemy handlować energią elektryczną, 

tylko oszczędzać jej zużycie na własne potrzeby miasta.  

 

W tym miejscu radny Maciej Sysa przypomniał, że Komisja Społeczna nie opiniowała budżetu z powodu 

nieobecności p. Skarbnik. 

 

Radny Przemysław Maślanko  przeprosił, że się pomylił. Komisja nie wydała opinii w tej sprawie. 

 

Radny Maciej Sysa powiedział, że będzie głosować przeciwko uchwaleniu budżetu w proponowanym 

kształcie. 
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Radny Grzegorz Maślanko powiedział, że deklaracja p. burmistrza w sprawie wniosku o zdjęcie z planu 

inwestycji ul. Leśnej jest spóźniona o 2 miesiące. Powiedział, że burmistrz wprowadzając do planu ul. 

Leśną  podzielił radnych i rzucił między nas kość niezgody. Jego zdaniem burmistrz realizuje projekty 

wizerunkowe, które nie są pilnie potrzebne mieszkańcom. Natomiast część radnych uważa, że są sprawy 

dla mieszkańców potrzebne do załatwienia już w tym roku. 

 

Burmistrz nie zgodził się z w/w wypowiedzią radnego. Powiedział, że ocena projektu budżetu na 2016 r. 

dokonana przez RIO jest dla niego święta. Przykładem, że jest inaczej, jest przeprowadzony remont ul. 

Kilińskiego, zadanie rewaloryzacji parku miejskiego, dokończenie projektu przebudowy ulic na 

Szydłowcu, modernizacja Placu Jana Pawła II, inwestycja na ul. Przechodniej, wiele projektów 

społecznych. Realizowaliśmy je nie zadłużając się zanadto. 

 

Radny Grzegorz Maślanko stwierdził, że nie neguje podanych przykładów inwestycji, ale jest ich ciągle 

za mało dla poprawy warunków życia mieszkańców, Za to jest za dużo inwestycji wizerunkowych 

pochłaniających środki na wkład własny. Powiedział, żeby skupić się najpierw na zadaniach 

potrzebnych mieszkańcom a dopiero jeśli wystarczy środków, robić inne zadania. 

 

Radny Tadeusz Barucki skrytykował zasadność zadania przy ul. Przechodniej, za to podziękował za 

skuteczność przy budowie domu komunalnego. Wyraził swoje niezadowolenie za zabranie miejsc 

parkingowych mieszkańców spółdzielni „Razem”. Miała być rekompensata za utracone miejsca 

parkingowe, ale do tego nie doszło. Skrytykował też wyjazdy zagraniczne hybrydową toyotą jako 

niezasadne. 

 

Radny Maciej Sysa zapytał burmistrza, czy mówiąc o ul. Kilińskiego odnosił się do tego, co było 

zawarte w budżecie miasta , czy do tego, co nabyć dopiero zrobione? 

 

Burmistrz odpowiedział, że chodziło o zadanie zawarte w budżecie. 

 

Radny Dariusz Guzek wyraził swoje poparcie dla uchwalenia budżetu na 2016 r. Zapytał, czy z 

zaoszczędzonych środków roku ubiegłego nie można by było podjąć próby wybudowania  hali 

sportowej w Brzezinach. Wie, że jest to teraz  nierealne, ale może w przyszłości nadarzy się taka  

okazja. 

Radny Tadeusz Barucki przypomniał, że 18 lat temu miasto wydało 60 tys. zł na dokumentację 

hali sportowej i pomysł ten został niezrealizowany. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Krawczyk  była oburzona wypowiedzią, że przebudowa ul. 

Leśnej stała się źródłem konfliktu i podzieliła radnych. Powiedziała, na co ma świadków, że o 

poprawę stanu ul. Leśnej walczy już od kilku lat.  

 

Skarbnik p. Grażyna Mela powiedziała, że nawet od lat dziesięciu p. Zofia Krawczyk zabiega o 

poprawę stanu  tej ulicy. 

 

Radna Ilona Skipor jest zdania, że to nie ul. Leśna podzieliła radnych. Mówimy o rzeczach 

ważnych i ważniejszych dla miasta, wyznaczając priorytety dla interesu ogólnego. Przebudowa ul. 

Leśnej nie należy do priorytetów. Priorytetem  w wydatkach na inwestycje jest to, co musi być 

wykonane dla bezpieczeństwa miasta  i mieszkańców w pierwszej kolejności. Ludzie mieszkają w 

slumsach, a wiceprzewodnicząca dąży do uznania przebudowy ul. Leśnej za priorytet.  
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Radny Krzysztof Jeske w sprawie ul. Leśnej wyjaśnił, że z infrastruktury technicznej jest tam 

tylko wodociąg, natomiast nie ma kanalizacji. Mówimy, że  ludzie z ulicy Polnej od 10 lat chodzą 

po błocie. Pytał, dlaczego od 30 lat nie można poprawić skutecznie  stanu ulicy Sejmu Wielkiego, 

której mieszkańcy też chodzą po  błocie. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Zofia Krawczyk powiedziała, uznała, że zmiana inwestycji w ul. 

Leśnej na inne tematy jest dla niej  bolesna. 

 

Radny Maciej Sysa wymienił jeszcze inne ważne dla mieszkańców tematy, o których się 

zapomina, np. kiepski stan ul. Korczaka, Nadrzecznej,  Pileckiego czy separator. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że obecnie separatora nie mamy, ale niedługo wystąpimy o dotację, gdy 

uporządkujemy sprawę kanału deszczowego. 

 

Radna Ilona Skipor przywoływała radnych do logicznego myślenia. Będziemy mieli niedługo 2,2 

czy 2,3 mln zł. nadwyżki. Każdy chciałby coś ugrać dla siebie i nikt nie wspomina, że musimy 

zabezpieczyć środki na remont kanału deszczowego. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że sprawa kanału burzowego to nie jest inwestycja, tylko remont i środki na 

jego przeprowadzenie będą pochodziły z montażu finansowego zabezpieczone promesą. 

 

Radna Ilona Skipor ripostowała, że mówiła tylko o środkach uwolnionych. 

 

Radny Przemysław Maślanko twierdził, że gdyby był przyjęty harmonogram kolejności robót 

dotyczący ulic nieutwardzonych, nie byłoby teraz targów między radnymi. 

 

Burmistrz obiecał, że tak jak umówił się z radnym Jakubem Piątkowskim, w marcu przedstawi 

radnym projekt harmonogramu  napraw ulic nieutwardzonych . Powiedział, że nie można teraz 

burzyć budżetu i wówczas zaproponuje kolejność robót na ulicach nieutwardzonych, także 

dotyczyć to będzie  ul. Leśnej. 

 

Radna Ilona Skipor wyraziła obawę, że to doprowadzi jeszcze do pogłębienia różnic między 

radnymi. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował obniżenie dotacji dla Policji do wysokości 30 tys. zł. i prosił 

burmistrza o zapewnienie, że taka zmiana w budżecie zostanie wprowadzona.. 

 

Burmistrz zapytał do czego panu jest potrzebna taka deklaracja? Otrzymał odpowiedź, że będzie 

to podstawa do decyzji jak zachować się przy głosowaniu nad budżetem.  

 

Burmistrz wyjaśnił, że wpływ na obniżenie dotacji dla Policji wynika z tego, że Komenda 

Powiatowa nie musi już zatrudniać nikogo do obsługi postępowania mandatowego w związku z 

odebraniem samorządom możliwości korzystania z autoradarów. Dlatego dotacja dla Policji 

zostanie obniżona. 

 

Radny Tadeusz Barucki zapytał, czy zastosowano karę umowną dla wykonawcy remontu ul. 

Kilińskiego, który nie dotrzymał  umownego terminu oddania zadania.  

 

Skarbnik Grażyna Mela potwierdziła pomniejszenie wynagrodzenia dla wykonawcy o karę 

umowną. 
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Przewodniczący Rady uznał, że dyskusja nad budżetem Miasta  Brzezina na 2016 rok została 

wyczerpana i poprosił o odczytanie projektu uchwały a następnie zapytał, czy radni mają uwagi do 

kształtu uchwały? Nikt nie zgłosił uwag, więc przeprowadzono głosowanie. 

 

Głosowaniu udział wzięło 13 radnych i wynik był następujący: 

 

Głosy „za” 8, głosy „przeciw” – 4, „wstrzymał się” 1 radny. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie uchwały budżetowej. 

 

Burmistrz podziękował radnym za podjęcie uchwały. 

 

12.2  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2016 - 2020 

 

Skarbnik Grażyna Mela przedstawiła prognozę długu i jego spłat  w okresie od 2016 do 2020 r. 

– w załączeniu do protokołu. 

 

Przewodniczący zapytał o opinie Komisji  projektu WPF. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo – Budżetowej Jakub Piątkowski poinformował, że Komisja  

zaopiniowała projekt WPF pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tadeusz Klimczak poinformował, że Komisja  wypracowała 

opinię negatywną. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Grzegorz Maślanko poinformował, że nie 

wypracowano jednoznacznej opinii z powodu zrównoważenia się głosu „za” i „przeciw”, przy jednym 

głosie wstrzymującym się. 

 

P.o. przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych  – Przemysław Maślanko  przekazał , że nie 

opiniowano tej uchwały. Podobnie zachowała się Komisja Edukacji, Kultury i Sportu nie zajmując się  

tą sprawą. 

 

Po odczytaniu projektu uchwały i braku uwag, przystąpiono do głosowania. 

 

Spośród obecnych na sali obrad 14 radnych wynik głosowania był następujący: 

 

Głosy „za” – 8,  „przeciw” – 4, „wstrzymało się” – 1. Jedna osoba nie wzięła udziału głosowaniu. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie uchwały i poprosił o zastąpienie go w prowadzeniu sesji przez 

wiceprzewodniczącego Andrzeja Kurczewskiego.  

 

12.3  przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

 Alkoholowych na 2016 r. 

 

Pełnomocnik Burmistrza Katarzyna Wadowiec przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu na 2016 rok – w załączeniu. 

 

P.o. przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Przemysław Maślanko przekazał pozytywną 

opinię  omawianego Programu.  
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Radny Jakub Piątkowski zapytał jakie inne tematy oprócz  pomocy dzieciom w świetlicy 

„Świetlik” i dożywiania dzieci z rodzin alkoholowych realizuje się przy pomocy przedstawionego 

Programu? 

 

Pełnomocnik Katarzyna Wadowiec powiedziała, że jest to głównie prowadzenie przez MOPS 

świetlicy terapeutycznej i  świadczenia społeczne w zakresie dożywiania dzieci w szkołach . 

Dodała, że z funduszy tego programu realizuje się zadania Zespołu Interdyscyplinarnego 

zajmującego się przemocą w rodzinach, gdzie występuje problem alkoholowy. 

 

W głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 10 radnych i oddano: 

głosów „za” – 9, „wstrzymało się” – 1. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

12.4 przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 rok. 

 

Pełnomocnik Burmistrza Katarzyna Wadowiec odczytała projekt uchwały dotyczącej Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2016 r. 

 

Na prośbę prowadzącego obrady wiceprzewodniczącego Rady Andrzeja Kurczewskiego , pełnomocnik 

Burmistrza omówiła załącznik do uchwały  precyzując zadania w zakresie zwalczania narkomanii, 

zwłaszcza w środowisku dzieci i młodzieży. 

 

Komisja Spraw Społecznych przedstawiła pozytywną opinię ww.  Programu na 2016 r. 

 

Przewodniczący obradom Andrzej Kurczewski poprosił o zadawanie pytań. 

 

Radny Jakub Piątkowski zakwestionował dublowanie  zadań w zakresie pomocy prawnej punktów 

powiatowego i miejskiego działającego przy  MOPS. 

 

Radny Zbigniew Bączyński, zareagował zdecydowanie, aby nie zajmować się działalnością powiatu w 

zakresie  udzielania porad prawnych. Odradzał też aby kontrolować tę działalność punktu powiatowego. 

Radny powiedział, że kwota przeznaczona na zwalczanie narkomanii w mieście – 6 tys. zł na cały rok 

jest śmiesznie mała, wygląda to tak, jakby nie było w Brzezinach narkomanii. Zadał  jednak  pytanie, co 

w ramach tych zawrotnie dużych  środków można zrobić? 

 

Pełnomocnik odpowiedziała, że Program antynarkotykowy jest ściśle związany z Programem 

antyalkoholowym. Prowadzone są wspólne działania dotyczące profilaktyki uzależnień i programy te się 

uzupełniają. Za te niewielkie środki prowadzona jest działalność informacyjna, edukacyjna i 

szkoleniowa w środowisku dzieci i młodzieży szkół podstawowych i w gimnazjum, ucząc postaw 

asertywnych wobec uzależnień od narkotyków, alkoholu i innych środków psychoaktywnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Kurczewski uzupełnił wypowiedź p. pełnomocnik informacją, że z 

tzw. funduszu korkowego Miejska Komisja Przeciwdziałania Alkoholizmowi opłaca biegłych, którzy 

nieraz kierują na badania pacjentów uzależnionych zarówno od alkoholu jak i narkotyków. 

 

 Burmistrz wyraził zadowolenie z pracy swojego pełnomocnika, która koordynuje działania różnych 

służb. Beneficjentami są uczniowie szkół miejskich, a spotkania są żywe przy wykorzystaniu muzyki 

hip – hopowej. 
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Radny Przemysław Maślanko z zadowoleniem uznał połączenie działalności edukacyjnej z modnym 

wśród młodego pokolenia hip-hopem. 

 

Radny Tadeusz Barucki skrytykował dobre samopoczucie przedmówców mówiąc, że dyskusja  

idzie w niewłaściwym kierunku, bo „zagłaskują na śmierć” bardzo poważny problem. Nauczyciel nie 

widzi wysokiego zagrożenia młodzieży problemem narkomanii, burmistrz cieszy się z  wysokiej oceny 

p. pełnomocnik od zwalczania narkomanii, która ma do dyspozycji tylko 6 tys. zł na rok. A tu jest po 

prostu tragedia z coraz bardziej widocznym narkotyzowaniem się zwłaszcza tzw.  „marychą”. 

Wystarczy przejść się po klatkach blokowych, gdzie spotykają się młodzi ludzie, aby wyraźnie poczuć 

ostry zapach marihuany. Narkotyk ten jest wg. radnego na porządku dziennym zarówno w szkołach jak 

 i po lekcjach. 

 

Radny Przemysław Maślanko wyjaśnił, że dyrektorzy, nauczyciele i pedagodzy szkolni zauważają  

i poważnie traktują problem narkomanii wśród młodzieży „trzymając rękę na pulsie”. 

 

Burmistrz polemizował z radnym Baruckim twierdząc, że narkomania nie dotyczy szkół podstawowych 

 i w niewielkim zakresie gimnazjum. To głównie starsza młodzież jest bazą narkomanii, ale to nie nasz 

problem, tylko edukacji powiatowej. Burmistrz powiedział, że narkotyki są trudne do wykrywania w 

początkowym okresie brania przez młodych ludzi, gdyż ci dobrze się maskują a rodzice zajęci swoimi 

codziennymi sprawami i gonitwą za pracą nie zauważają, że ich dzieci zaczynają niebezpieczną przygodę 

z narkotykami. Dopiero, gdy skutki stają się poważne problem staje się palący. Burmistrz wysoko ocenił 

działania Powiatowej Policji. Komendant Cezary Petrus „nie odpuszcza”  narkomanom. 

 

Radny Tadeusz Barucki powiedział, że nie podważa pracy i zaangażowania p. pełnomocnik, tylko 

ironicznie śmieszna jest kwota  6 tys. na zwalczanie tego groźnego zjawiska. 

 

Radny Zbigniew Bączyński zapytał, czy w ramach programu zakupuje się narkotesty? 

 

Katarzyna Wadowiec odpowiedziała przecząco ale wyjaśniła, że utrzymuje bieżący kontakt z policją  

i zawsze można skorzystać z ich narkotestów. 

 

Radny uważa, że choć budżet tego Programu jest niewielki, to można by zakupić narkotesty i wyposażyć 

w nie Policję, nie tylko dla potrzeb kontroli w szkołach, ale także do kontroli przez funkcjonariuszy 

Policji podejrzanych kierowców czy rozrabiających młodych ludzi na klatkach schodowych czy podczas 

różnych imprez rozrywkowych.  

 

Po zakończeniu dyskusji radni przyjęli uchwałę stosunkiem głosów: „za” 10, „przeciw” – 2. 

 

 

12.5 ustalenia kryteriów i ich wartości punktowej w postępowaniu  rekrutacyjnym do   

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach  podstawowych   

prowadzonych przez Miasto Brzeziny oraz określenia dokumentów niezbędnych do  

potwierdzenia tych kryteriów 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych (SG) Grzegorz Kozieł odczytał treść projektu uchwały 

- w załączeniu. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Przemysław Maślanko przekazał opinię 

pozytywną Komisji. 
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Wiceprzewodniczący Andrzej Kurczewski zapytał, czy dyrektorzy przedszkoli i szkół 

podstawowych mają  uwagi? Uwag nie zgłoszono i przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała uzyskała poparcie 8 radnych „za”. Wstrzymało się od głosu 2. radnych.  

 

 

12.6 ustalenia kryteriów i ich wartości punktowej w postępowaniu rekrutacyjnym do  

szkół podstawowych dla których organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny dla  

kandydatów zamieszkałych poza obwodem szkoły podstawowej oraz określenia  

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych (SG) Grzegorz Kozieł odczytał treść projektu uchwały 

- w załączeniu. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Przemysław Maślanko przekazał opinię 

pozytywną Komisji. 

 

Wiceprzewodniczący Andrzej Kurczewski zapytał, czy dyrektorzy  szkół podstawowych mają  uwagi? 

Nie zabrał nikt głosu. 

 

Radny Zbigniew Bączyński zapytał czy uchwała jest podejmowana tylko na bieżący rok szkolny i 

dlaczego nie uchylamy poprzedniej? 

 

Naczelnik Wydziału SG odpowiedział, że uchwały podejmowano w roku ubiegłym a obecne uchwały  

są uzupełniające. 

 

W głosowaniu „za” było 13 radnych (jednogłośnie). 

 

 

12.7 ustalenia kryteriów i ich wartości punktowej w postępowaniu rekrutacyjnym do  

gimnazjum dla którego organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny dla kandydatów  

zamieszkałych poza obwodem gimnazjum oraz określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów 

 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych  Grzegorz Kozieł odczytał treść projektu uchwały 

- w załączeniu. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Przemysław Maślanko przekazał opinię 

pozytywną Komisji. 

 

Radny Zbigniew Bączyński zwrócił uwagę, że z tekstu zginął § 2.  

 

Naczelnik Kozieł wniósł autopoprawkę zmieniającą numerację paragrafów projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono dalszych uwag i wiceprzewodniczący Rady poprosił o przegłosowanie przyjęcia 

uchwały. 

 

Za przyjęciem uchwały było 13 radnych (jednogłośnie). 
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Na salę obrad powrócił przewodniczący Rady i przejął obowiązki kierującego dalszymi obradami  

 

 

12.8 uzupełnienia składu Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta  Brzeziny 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w przygotowanym projekcie uchwały w sprawie 

uzupełnienia składu Komisji Rozwoju Gospodarczego przewidziano głosowanie blokiem na 

dwoje kandydatów, którzy wyrazili chęć uczestniczenia w pracach tej Komisji. 

 

Radny Grzegorz Maślanko powiedział, że nie miał wcześniej dostępu do projektu uchwały i do tej 

chwili nie mógł zgłosić innego rozwiązania. Zaproponował podjęcie wniosku formalnego aby 

głosowanie odbyło się oddzielnie dla każdego zgłoszonego kandydata. 

 

Przewodniczący Rady potraktował ten wniosek jako formalne zgłoszenie zmiany porządku obrad  

i poddał je pod głosowanie.  

 

Za zmianą porządku obrad było 11 radnych, 2. radnych nie głosowało. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że:  

-  w p. 12.8 odbędzie się głosowanie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, taką deklarację złożyła na poprzedniej sesji radna Ilona Skipor,  

- w p. 12.9 odbędzie się głosowanie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu,  taką deklarację złożył nowo wybrany radny Dariusz Guzek, 

- w p. 12.10 odbędzie się głosowanie nad projektem uchwały o uzupełnienie składu Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, taką deklarację złożył radny Dariusz Guzek. 

 

Radny Zbigniew Bączyński zgłosił uwagę w sprawie zmiany nazwy uchwały, gdyż powołanie 

radnego do składu  komisji jest wyższą formą angażowania radnego niż uzupełnienie składu. 

Poprosił więc o przerwę, aby dokonać odpowiednich zmian w projektach procedowanych uchwał. 

 

W związku z wnioskiem radnego Zbigniewa Bączyńskiego przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie ogłoszenie krótkiej przerwy. 

 

Głosy „za” – 8, głosy „przeciw”- 1, wstrzymało się -   1. 

 

Po zakończeniu przerwy wznowiono obrady i przewodniczący Rady poprosił mec. Agnieszkę 

Piwek o opinię, która forma angażowania radnego do komisji jest poprawna.  

 

Wówczas radny Zbigniew Bączyński wycofał swój wniosek. 

 

 Mec. Agnieszka Piwek była zdania, że obie formy są do przyjęcia z praktycznego punktu 

widzenia. 

 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowało 12 radnych „za” (jednogłośnie). 

 

Uchwała została podjęta. Przewodniczący Rady pogratulował radnej wyboru w skład Komisji 

Rozwoju Gospodarczego. 
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12.9 uzupełnienia składu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu. Akces do tej Komisji złożył p. Dariusz Guzek. Zapytał, czy są uwagi do projektu 

uchwały? Nikt z radnych nie zgłosił się. Przystąpiono więc do głosowania. 

 

Wynik głosowania: „za” – 11, „przeciw” – 0 , „wstrzymano się” – 1. 

 

Uchwała została przyjęta. Przewodniczący Rady pogratulował radnemu wyboru Komisji. 

 

12.10 uzupełnienia składu Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta  Brzeziny 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, do którego radni nie zgłosili uwag. Przystąpiono 

do głosowania w sprawie powołania radnego Dariusza Guzka do Komisji Rozwoju 

Gospodarczego. 

 

Wynik głosowania: „za” 5, „przeciw” – 1, „wstrzymano się” - 6. 

 

Uchwała została podjęta. Przewodniczący Rady pogratulował wyboru radnego do Komisji 

Rozwoju Gospodarczego. 

 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Radny Tadeusz Klimczak zwrócił uwagę, że przy wejściu do budynku Urzędu Miasta  w dni sesji 

stawiano kosze z flagami narodowymi i flagami miasta  Brzeziny. Teraz o tym zapomniano? 

 

Burmistrz wyjaśnił, że flagi : narodowa, miasta  Brzezin i Unii Europejskiej są w dni sesji 

zawieszane na masztach przed budynkiem Urzędu Miasta. 

 

Radny Zbigniew Bączyński zauważył, że ciągle są jeszcze problemy z czystością wokół koszy 

ulicznych na śmieci, zwłaszcza stojących przy drodze krajowej nr 72  a także przy drogach 

wojewódzkich i miejskich – najwięcej bałaganu jest przy koszach stojących przy sklepach, 

kioskach i punktach usługowych. Kosze są opróżniane z opóźnieniem i często śmieci wysypują  

się na ulicę. 

 

Radny Tadeusz Klimczak  powiedział, że mimo wejścia w życie systemu odbioru odpadów 

komunalnych nadal spotyka się w koszach miejskich  torby foliowe z podrzucanymi śmieciami. 

Wychodzi na to, że nasz system odbioru odpadów komunalnych nie jest szczelny. 

 

Burmistrz zapowiedział wprowadzenie nowych i nowoczesnych koszy ulicznych w ramach 

pomocy technicznej programu „Infrastruktura i środowisko”. Właśnie staramy się o dotację do 

tego projektu. Oczekujemy też o zdecydowanie przez Zarząd Województwa jako instytucję 

zarządzającą, czy podatek VAT będzie w samorządach zaliczany do kosztów kwalifikowanych, 

czy niekwalifikowanych. 

 

Radny Maciej Sysa poinformował, że zainteresował się stanem technicznym baraków na ul. 

Krakówek po niedawnym pożarze. Baraki  są w złym stanie i powinny być już dawno rozebrane 

ze względu na zagrożenie pożarowe. Brak jest tam wody bieżącej i ubikacji, nie mówiąc o 

łazienkach. Mieszkania są zagrzybione, przewody kominowe nieszczelne. W każdej chwili można 

spodziewać się tam nieszczęścia. Radny pytał, czy miasto ma możliwości poprawy warunków 
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życia  tamtejszych nieraz wielodzietnych rodzin. Zapytał, czy np. nie można by choć części rodzin 

przekwaterować do mieszkań socjalnych przy  ul. Piłsudskiego 12. 

  

Burmistrz odpowiedział, że zna warunki mieszkaniowe rodzin tam mieszkających i nie wszyscy 

by chcieli stamtąd odejść choć jest tam tragicznie. Budowa mieszkań socjalnych kosztowałaby nas 

od 2 do 2.5 mln zł. aby zaspokoić najpilniejsze potrzeby w tym zakresie. Burmistrz widzi kilka 

miejsc w mieście, gdzie by można po adaptacji wykorzystać na mieszkania socjalne. Jest to np. 

budynek biurowy po „Daminie” czy licytowany przez komornika  budynek przy ul. Staszica.  

 

Radny Grzegorz Maślanko zapytał o właściciela terenu  przy ul. Mickiewicza 11 (skarpa ze 

schodkami). Teren jest nieuporządkowany i można go wykorzystać np. na parking. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że jest to tern  po firmie „Agiza” o własności mieszanej  i nie bardzo nadaje 

się na parking. 

 

Radna Ilona Skipor powróciła do tematu parkingu dla mieszkańców ul. Żeromskiego i Moniuszki. 

 

Burmistrz zapowiedział potrzebę szerszej konsultacji z radnymi wszystkich komisji w sprawie 

uzgodnienia granic strefy rewitalizacji społecznej w Brzezinach.  Do tej strefy można będzie 

adaptować tereny prywatne, wykupić je, lub ostatecznie wywłaszczyć., gdy będzie taka 

konieczność.  

 

Przewodniczący oddał głos mieszkańcom. 

 

P. ……………. wywnioskowała z przedstawionej w gazecie BIS wizualizacji targowiska, że 

nowo tworzona ulica pomiędzy ul. Modrzewskiego i Staszica będzie przebiegać nad kanałem 

burzowym i pytała, czy nie będzie groźby zarwania kanału. 

 

Burmistrz odpowiedział, że teren  przebiegu ulicy nad kanałem zostanie specjalnie umocniony  

i uzbrojony, tak, że nie będzie groźby uszkodzenia infrastruktury  kanalizacji deszczowej. 

 

P. …………………… zadała kolejne pytanie, od kiedy zaczną się prace nad remontem 

uszkodzonego kanału deszczowego. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że jesteśmy przygotowani w każdej chwili rozpocząć ten remont, musimy 

tylko otrzymać promesę decyzją administracyjną Wojewody. Te środki są na razie w 

Ministerstwie Administracji. Prawdopodobnie zbiegnie się to z naszymi ustaleniami dotyczącymi 

podziału wolnych środków pochodzących z nadwyżki budżetowej. Przewidujemy, że może to być 

najwcześniej w marcu br. Po otrzymaniu decyzji o promesie, musimy ogłosić przetarg, bo takie są 

procedury wykorzystania środków rządowych zgodnie z przepisami prawa. 

 

P. ……………… narzekała, że nikogo z radnych nie obchodzi sytuacja tego kwartału miasta, 

który podczas kwietniowej powodzi był najbardziej poszkodowany. Strop się wali, budynek jest 

nadal zalewany piwnice są nadal nieczynne Radni nie przejawiają żadnej inicjatywy, żeby pomóc 

mieszkańcom. 
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Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że dyskusja pomiędzy mieszkanką i burmistrzem zaczyna 

być nieuporządkowana i przekształca się w dialog. 

 

P. ………….. poinformowała, że złożyła skargę na schronisko  Medor w sprawie 

nieprawidłowości w odławianiu bezdomnych psów. Skrytykowała oddawanie do schroniska psów 

na tzw. dożywocie. Jej zdaniem schronisko nie prowadzi socjalizacji zwierząt przed adopcją, 

działa tylko na zasadzie maksymalizacji zysku. 

 

Burmistrz odpowiedział, że jak na razie, nie widzimy, aby naszym psom działa się krzywda, ich 

interes prawny jest zabezpieczony. Powiedział, że możemy w każdej chwili zacząć budowę 

schroniska, w którym zatrudnienie znajdzie kilka osób ze Spółdzielni Socjalnej i w ramach 

wolontariatu. Burmistrz ma nadzieję, że współpraca z   „Medorem” przyniesie obustronne 

korzyści. 

 

Radna Ilona Skipor zapytała, do kiedy ważna jest dokumentacja na schronisko? 

 

Burmistrz odpowiedział że do maja 2017 r. 

 

Głos zabrała p. ………….. z ul. Polnej. Poinformowała, że zakładka na stronie miasta  jest 

nieaktualna i oferowała swoją współpracę w ramach  wolontariatu w zakresie identyfikacji zdjęć 

psów znajdujących się w schronisku „Medor”. 

 

Burmistrz odpowiedział, że zakładka zostanie uaktualniona, a stanowisko Inżyniera miasta  

przyjmuje  tylko informacje, które trzeba sprawdzać. Burmistrz przyjął ofertę p. …………… 

współpracy w zakresie aktualizacji zakładki. 

 

Mieszkaniec ul. Zdrowie …………. miał pretensję, że nie dopuszczono go do dyskusji na temat  

kanalizacji na tym osiedlu. 

 

Przewodniczący przeprosił mieszkańca i wyjaśnił, że grupa mieszkańców ulic. Zdrowie i 

Sportowej upoważniła tylko p. ……………… do reprezentowania ich na sesji Rady Miasta. 

 

P. ……………. wyjaśnił, że wody deszczowe  spływające z pól  od strony południowej przez ul. 

Wodociągową, Zdrowie, Sportową, Św. Anny znajdują swoje ujście zalewając w efekcie ul. 

Mickiewicza a najbardziej zalewanym budynkiem jest właśnie dom o nr. 10. 

 

Przewodniczący Rady przywołał p. ……….. , aby mówił do rzeczy.  

 

P. ……………… poinformował, że studzienki na ul. Zdrowie są nieczynne, jego budynek i  

p. …………….. były postawione na rurze kanalizacji i ich budynki są często zalewane. 

 

Głos zabrał p. ……………….. – przedstawiciel osiedla przy ul. Polnej w sprawie zaplanowania  

i realizacji infrastruktury drogowej i technicznej. Mieszkańcy osiedla przy ul. Polnej uważają, że 

ich sprawy załatwiane są tylko doraźnie, chcieliby więc mieć większy wpływ  samoorganizując 

się w tymczasową Radę Osiedla Południe. Przewodniczącą jest obecna na sali obrad p. ………….. 

a on sam też się angażuje w sprawach swojego osiedla. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że osobą  odpowiedzialną za  konsultacje społeczne na terenie miasta  jest 

naczelnik Wydziału Rozwoju, Infrastruktury i Mienia (RI) p. Radosław Pyka. Gdy tylko zostanie 

uregulowana podstawa prawna przeprowadzania konsultacji społecznych, zajmie się sprawą 
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uzyskania opinii mieszkańców na temat ewentualnego podziału miasta  na osiedla, czy dzielnice   

( jednostek pomocniczych miasta ) z możliwością przekazania części obowiązków  i praw Rady 

Miasta  oraz części finansów publicznych.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że wyznaczył zastępstwo do kierowania pracami Rady 

Miasta  podczas jego nieobecności od lutego do czerwca 2016 r. Wiceprzewodnicząca Rady Zofia 

Krawczyk będzie zastępować przewodniczącego w lutym, kwietniu  i czerwcu a 

wiceprzewodniczący Andrzej Kurczewski  - w marcu i maju. 

 

Burmistrz poprosił naczelnika Wydziału RI Radosława Pykę o przekazanie szczegółów dot. prac 

nad konsultacjami społecznymi w naszym mieście. 

 

Naczelnik Radosław Pyka powiedział, że miasto posiada uchwałę o konsultacjach społecznych,  

z tym, że jest ona już nieaktualna. W lutym ma powstać projekt nowej uchwały o konsultacjach, 

bardziej przyjazny mieszkańcom.  W marcu odbyłyby się konsultacje o których wspomniał 

burmistrz i jeżeli mieszkańcy poprą pomysł podzielenia miasta  na dzielnice, czy osiedla, trzeba 

będzie wytyczyć ich granice, zakres uprawnień, odpowiedzialności i  możliwości finansowania 

planowanych działań. Projekt uchwały musiałaby poprzeć  Rada Miasta  i zaakceptować 

Wojewoda pod względem zgodności z obowiązującym prawem.. 

 

Na koniec głos zabrał jeszcze p. ………………. zapewniając, że mieszkańcy chcą rozmawiać  

z władzami samorządowymi miasta  Brzeziny. 

 

14. Zakończenie sesji 

 

Przewodniczący Rady stwierdził wyczerpanie porządku dziennego XX sesji Rady Miasta  i 

zakończył obrady o godz. 17.45. 

 

 

Protokołował: Janusz Sidor 

 

                                                                                             Wiceprzewodnicząca Rady 

 

                                                                                                      Zofia Krawczyk 

 

 


